
Zápis ze schůze Osadního výboru konané dne 
13.4.2015

Předseda: Monika Křibíková
Místopředseda: Aleš Pitřík omluven
Členové:                     Simona Frýdecká  omluvena
                                        Věra Melichaříková
                                        Renáta Polášková         

                      

Program:
1. Zahájení
2. Stížnosti občanů 

3. Žádost OV

Ad 1. Schůzi zahájila paní předsedkyně

Ad 2. Stížnosti občanů‐ Pan Hrůzek č.p. 474 (Kamenec) – 
přišel urgovat úpravu povrchu místní komunikace, která dle 
vyjádření vedoucího odboru dopravy Ing. Hronovského 
dopisem č.j. 1485/53 byla zařazena do zásobníku oprav. 
Jedná se o zaválcování  asfaltového recyklátu . V uvedené 
lokalitě rovněž schází veřejné osvětlení, jehož instalaci byla 
rovněž přislíbena.

Ad 3. OV opakovaně upozorňuje na katastrofální stav místní 
komunikace k hřišti TJ Sokol Skalice. Oprava této komunikace 
a instalace osvětlení byla již přislíbena před několika lety.

Příští schůze OV se bude konat na ZŠ Skalice

4. 5.2015 v 17 hodin.


